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	作品名稱
Title
	[bookmark: _GoBack]
	作品長度
Runtime
	 分   秒
Minutes    Seconds

	語言
Language
	
	製作時間
Completion Date
	

	作品簡介
Synopsis
	

	(English)
	

	參賽者姓名
[bookmark: OLE_LINK5]Submitter’s Name
	參賽者所屬公司
Affiliated company

	
	

	參賽者電話
Phone
	
	性別
Gender
	
	年齡
Age
	
	郵箱
Email
	

	通訊地址及郵編
Address
	

	導演簡介
	

	About the Director
	

	[bookmark: OLE_LINK2]創作團隊中主要成員姓名及分工Credits
	

	AIGC的使用說明
AIGC Usage Status
	

	相關要求 Requirements

	1. 參賽作品不能含有色情、暴力元素。不能與中華人民共和國法律相抵觸。
Entries must not contain pornographic or violent elements. It cannot conflict with the laws of the People's Republic of China.

	2. 參賽作者是參賽作品的合法擁有者，擁有著作版權，並承擔相應的法律責任。
[bookmark: OLE_LINK6]The submitter is the legal owner of entries, owns the copyright of the work, and bears the corresponding legal responsibilities.

	3. 參賽作品版權和著作權由作者享有；對於所有入圍作品，組委會有權無償在媒體上展示、展播，或用於與藝術教育相關的活動；
The copyright and copyright of the entries belong to the submitter; for all shortlisted works, the Blue Planet Sci-Fi Film Festival committee has the right to display and broadcast them in the media for free, or use them in activities related to art education;

	4. 大賽不承擔參賽作品在郵寄過程中的丟失、毀損責任及其他由不可抗拒因素造成的任何參賽資料的遺失、錯誤或毀損責任。
The Blue Planet Sci-Fi Film Festival committee does not assume any responsibility for the loss or damage of entries during the mailing process or any other loss, error or damage of any entry information caused by force majeure factors.

	5. 主辦單位及大賽組委會保留對本大賽的最終解釋權。
The Blue Planet Sci-Fi Film Festival and The Blue Planet Sci-Fi Film Festival committee reserve the right of final interpretation of this competition.

	

	        日期：   2024年   月   日
                                      Date：




